

Title (en)

Process to operate an enameling U-formed furnace, and enameling U-furnace.

Title (de)

Verfahren zum Betrieb eines Umkehr-Emaillierofens und Umkehr-Emaillierofen.

Title (fr)

Procédé d'exploitation d'un four d'émaillage en U et four d'émaillage en U.

Publication

EP 0257357 A2 19880302 (DE)

Application

EP 87111175 A 19870803

Priority

DE 3628936 A 19860826

Abstract (en)

The furnace has a furnace wall (1) and a material conveyor (4) and comprises, one after the other, a preheating zone (10), a firing zone (12) and a cooling zone (14). In the preheating zone (10) and the cooling zone (14), arranged in parallel, gases are blown in and sucked away. This takes place from the vertical furnace wall on the side of the cooling zone (14), by preheated air being fed to the furnace cross-section, with the consequence that the gases in the furnace cross-section are displaced transversely to the conveying direction of the material conveyor (4) from the side of the cooling zone (14) to the side of the preheating zone (10). From the vertical furnace wall on the side of the preheating zone (10), the air and vapours are sucked away from the furnace cross-section. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Verfahren zum Betrieb eines Umkehr-Emaillierofens mit einer Ofenwandung (1) und einem Gutsförderer (4) weist nacheinander eine Vorwärmzone (10), eine Brenzzone (12) und eine Abkühlzone (14) auf, wobei in der Vorwärmzone (10) und der parallel angeordneten Abkühlzone (14) Gase eingeblasen und abgesaugt werden. Dies geschieht von der senkrechten Ofenwandung her auf der Seite der Abkühlzone (14), indem vorgewärmte Luft dem Ofenquerschnitt zugeführt und damit die Ofenquerschnitt befindlichen Gase quer zur Förderrichtung des Gutsförderers (4) von der Seite der Abkühlzone (14) auf die Seite der Vorwärmzone (10) verdrängt werden. Von der senkrechten Ofenwandung her auf der Seite der Vorwärmzone (10) werden die Luft und die Brüden aus dem Ofenquerschnitt abgesaugt.

IPC 1-7

F27B 9/02; F27B 9/30; F27D 7/00

IPC 8 full level

C23D 9/00 (2006.01); F27B 9/02 (2006.01); F27B 9/06 (2006.01); F27B 9/30 (2006.01)

CPC (source: EP)

C23D 9/00 (2013.01); F27B 9/023 (2013.01); F27B 9/06 (2013.01); F27B 9/3005 (2013.01)

Cited by

DE19528147A1; EP0334556A1; CN107588662A; GB2210681A; WO9515472A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3628936 C1 19870619; EP 0257357 A2 19880302; EP 0257357 A3 19891227

DOCDB simple family (application)

DE 3628936 A 19860826; EP 87111175 A 19870803